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Datum: 9.10.2020 

 

 

Z A P I S N I K 
 

11. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 6.10.2020 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Marko Obid, Jože Močnik, Saša Cvek,  

Borut Eržen, Aleš Tušar, Andrej Valentinčič, Andraž Drešček. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 10. redne seje sveta z dne 18.8.2020.  

2. Rebalans proračuna za leto 2020. 

3. Proračun za leto 2021. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 10. redne seje sveta KS Cerkno z dne 18.8.2020. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal Valeriji Močnik. 

 

Valerija Močnik je povedala, da je predlog rebalansa pripravljen na podlagi devet mesečne 

realizacije in predvidenih prihodkov in odhodkov do konca leta 2020. 

Prihodkovna stran rebalansa, se je v primerjavi s sprejetim proračunom za leto 2020 povečala 

za 1.142 EUR. Povečanje temelji na izterjanih terjatvah do kupcev in z njimi povezanimi 

zamudnimi obrestmi ter prispevki občanov za polovično pokrivanje stroškov postavitev 

cestnih ogledal. Razlika med odhodkovno stranjo predloga rebalansa in sprejetim proračunom 

je prikazana v gradivu Bilanca odhodkov. V nadaljevanju je povzela večje razlike glede na 

sprejeti proračun. 

 

Danilo Sedej je bil začuden nad realizacijo stroškov ogrevanja ter menil, da ni mogoče da bi 

za takšne površine porabili toliko. Potreben bi bil nadzor nad ogrevanjem. 



Valerija Močnik je povedala, da KS in Občina plačujeta najemnino za kotlovnico, do katere 

pa nimata dostopa, ker je to v prostorih pošte. Pošta preko javnega razpisa izbere vzdrževalca, 

kateri naj bi nadziral samo kotlovnico, ne pa tudi sistema po celotnem objektu. 

 

Andraž Drešček je predlagal, da se skupaj z Občino poišče rešitev, vsekakor pa bi morali 

imeti dostop do kotlovnice. 

 

Borut Eržen je še dodal, da bi moral imeti vsak uporabnik možnost vključevanja in 

izključevanja ogrevanja. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je v nadaljevanju predstavil sledeče ponudbe: 

 Nadvišanje obstoječega zidu ob Cerknici – Pot pod bregom, 

Za začetek del je za pridobitev soglasja potrebno ponovno vložiti vlogo na Direkcijo za vode, 

z vso zahtevano dokumentacijo.  

 

Borut Eržen je dodal, da se mora v sklopu vrednosti ponudbe urediti tudi propust. Izbranemu 

izvajalcu je obvezno postaviti rok izvedbe. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da se kontaktira g. Branka Košuta, da si predvideno investicijo 

ogleda na terenu in jasno pove ali je KS lahko investitorka, ker gre za območje vodotoka in če 

je, kaj mora priložiti za pridobitev soglasja.  

 

 Prekritje nadstreška ob stanovanjskem bloku Platiševa ulica 23 

Andraž Drešček je povedal, da je straha dotrajana in je nujna sanacije. Uporabniki prostora so 

KS, taborniki in C.M.A.K. 

Danilo Sedej je predlagal, da se na občini najprej preveri, če je to javna lastnina, če je se lahko 

gre v izvedbo. 

 

 Ureditev odvodnjavanja na novem delu pokopališča 

Ob večjih nalivih, kakršni so bili v zadnji dneh, obstoječe odvodnjavanje in zadoščalo. 

Predlog je zamenjava cca. 15m cevi s fi 30 ter vgradnja odtočnih rešetk s kanali.  

 

Sredstva za izvedbo naštetih investicij so že vključena po ustreznih postavkah predloga 

rebalansa, razen stroška prekritja strehe na Platiševi ulici. 

 

Andraž Drešček je predlagal še montažo cestnega ogledala pri prehodu za pešce k lekarni ter 

postavitev znaka za umiranje prometa za mostom k Mostaniški ulici 2a in 2b. Za lažje 

parkiranje naj se z nasipom peska uredi prostor bivše Pudlčkave hiše. 

 

Jože Močnik je opozoril, da je parkiranje tam problematično. Če vsi uporabniki ne gledajo 

eden na drugega se zna zgoditi, da ne moreš iz parkirišča, glede na to, da so tudi robniki zelo 

visoki. 

 

Člani so se strinjali, da se prostor uredi. 

 

Aleš Tušar je predstavil ponudbo za izgradnjo almiranobetonske krone z asfaltacijo poti pri 

GD v Planini.  

Člani so potrdili izvedbo.  

 



Aleš Tušar je še povedal, da ga je g. Svetičič že večkrat vprašal za pomoč pri asfaltaciji 

dovozne poti do njegove stanovanjske hiše. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da mu je rekel, da mora napisati prošnjo, katero bo lahko 

obravnaval Svet KS. 

 

Člani so bili mnenja, da se prošnji ne more ugoditi, ker gre za uporabo ceste do ene 

stanovanjske hiše, ki sicer je javno dobro, ni pa kategorizirana kot javna pot.  

 

Marko Obid je opozoril, da je robnik za dostop na Trg pred fontano previsok, da bi invalidom 

omogočal normalen prehod čez trg in nato uporabo klančine. Ponovno je bil kritičen do 

postavitve letnega vrta Gabrijel d.o.o., ki je še vedno postavljen tako, da uničuje fasado Doma 

upokojencev. 

 

V nadaljevanju je bil sprejet dogovor, da se namenska občinska sredstva porabi za: 

 Ureditev ekoloških otokov v Mostaniji, Cesti OF, pri stari pekariji in v Planini, 

 Dokončanje spravila kablov kabelske televizije, 

 Menjava strehe pri stanovanjskem bloku Platiševa ulica 23, 

 Obžagovanje dreves pri Stari Eti, cerkvi, vrtcu in pokopališču, 

 Ureditev ceste Čeplez – Lačnavc, 

 Ureditev dostopne poti do GD v Planini. 

  

Predsednik Vid Lahajnar je članom prebral prošnjo ZZB NOB Idrija – Cerkno za kritje 

stroškov nastopa Pihalne godbe Cerkno, kot pomoč pri izvedbi komemoracije 1. novembra. 

 

Člani so bili enotnega mnenja, zato je bil sprejet sklep: 

Prošnja se zavrne, ker so Društvu godbenikov Cerkno s strani Občine Cerkno 

sofinancirani programi v javnem interesu.  

 

            AD 3 

 

Proračun za leto 2021:  

 

Predlogi članov:  

1. Aleš Tušar: -zamenjava informativne table na križišču  za Planino v Čeplezu, obvezuje 

se da bo pridobil ustrezne ponudbe za izvedbo. 

2. Andrej Valentinčič: -projekt ureditve ceste do Čidnka, potekajo pogovori z občino 

glede kategorizacije, ureditve statusa, odkupa in izvedbe projekta. Andrej se poveže z 

direktorjem občinske uprave za nadaljevanje aktivnosti. 

-ureditev (asfaltacija) klančine do rezervarjev. 

 

3. Danilo Sedej:  

- Ureditev javnega otroškega igrišča ( nova podlaga v peskovnikih, zamenjava 

drevja) 

- Ureditev obcestnih svetilk ( povišanje, preveri se možnost zamenjave žarnic) 

- Ureditev ležečega policaja pri »Štruklu« 

- Odkup zemljišč za eko otoke 

- Nadaljevanje projekta »mrliška vežica« 

- Ureditev prostora pred kolesarnico (ali asfalt ali tlakovci) 

- Dvig cene letnega najema grobov za 2€ 



- Ureditev statusa parcele »Betne štale« 

 

4. Jože Močnik: 

- Rušenje hiše, ki jo je občina odkupila na Poljanah, Vid L. obljubi, da preveri pri 

Janezu, kako napreduje projekt. 

 

5. Borut Eržen: 

-ureditev parcele KS v Logu, Danilo predlaga da se pripravi projekt za ureditev 

uradnega uvoza, Vid pri Janezu preveri glede cene za tak projekt. 

 

6. Andraž Drešček 

- Ureditev otroškega igrišča v Mostaniji 

 

 

AD 4 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 22:15. 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik           Vid Lahajnar 

Andraž Drešček         


